
Protokół Nr 35/14
ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  Rady  Miejskiej  w  Lipsku  odbytego  w  dniu  
26 maja 2014 r. w lokaluUrzędu Miejskiego w Lipsku, ul. Żłobikowskiego 4/2.

Posiedzenie rozpoczęto o godz.905, a zakończono o godz. 1012.
Na przewodniczącego posiedzenia wybrano Pana Wojciecha Protasiewicza.
Protokółowała Irena Baranowska inspektor Urzędu Miejskiego.
W posiedzeniu udział wzięli:

1. Członkowie Komisji: 
 - finansów i planowania,

    - rewizyjnej,
    - gospodarki i środowiska,
    - kultury, oświaty i spraw społecznych
       według listy obecności załączonej do protokółu.
2. Małgorzata Cieśluk - Burmistrz Lipska
3. Anna Kudaj - Skarbnik Gminy
4. Jerzy Krysztopik - Przewodniczący Rady Miejskiej
5. Krystyna Czarnecka - Kierownik MGOPS
6. Jan Orpik - inspektor UM

Na podstawie podpisanych list obecności Przewodniczący stwierdził,  iż w obradach
udział  bierze  10  członków  komisji,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  komisje  mogą
obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, który komisje przyjęły bez
uwag.

Porządek obrad:
1.Analiza działalności i działalności finansowej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej   w Lipsku   za 2013 r.
2. Analiza projektów uchwał na XXX sesję Rady Miejskiej.
3. Sprawy różne wynikające z bieżących potrzeb.

Ad. 1.
Pani  Krystyna  Czarnecka  Kierownik  MGOPS w Lipsku przedstawiła  informację  z

działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku za 2013 rok.
Przewodniczący  przedstawioną  informację  poddał  pod  głosowanie.Przeprowadzono

głosowanie  jawne.  W  głosowaniu  udział  wzięło  10  członków  komisji.  Za  przyjęciem
informacji  głosowało  10  członków,  przeciw  głosowało  0  członków,  wstrzymało  się  od
głosowania 0 członków.

W oparciu o wynik głosowania przewodniczący stwierdził, że komisje przedstawioną
informację przyjęły.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 2.
W tym punkcie omówiono projekty uchwał na XXX sesję Rady Miejskiej w Lipsku.

Pani Anna Kudaj Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie gminy na 2014 r.
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Poinformowała,  że  do  projektu  uchwały  będą  wprowadzone  zmiany polegające  na
zmniejszeniu  i  zwiększeniu  wydatków  o  4  tys.  zł,  tj:  1  tys.  zł  w  szkole,  3  tys.  zł  na
przystanek PKS i MGOK. W ZGK należy dokonać przesunięcia dotacji.

W dyskusji głos zabrali:
1. Pan Grzegorz Dadura zwrócił się z zapytaniem, jaki będą robione drogi i co z drogami

w Bohaterach?
Pani Burmi8strz odpowiedziała, że będzie robiona droga w Bartnikach, Starożyńce –
Żabickie i Starożyńce. Na drogi w Bohaterach robiona jest dokumentacja.
Przewodniczący  przedstawiony  projekt  uchwały  poddał  pod  głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji.  Za
pozytywnym  zaopiniowaniem  głosowało  10  członków,  przeciw  głosowało  0  członków,
wstrzymało się od głosowania 0 członków.

W oparciu o wynik głosowania przewodniczący stwierdził,  że  komisje  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r.

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Pani  Anna Kudaj  Skarbnik Gminy przedstawiła  sprawozdanie  finansowe gminy za
2013r.

Pani Burmistrzprzedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia
udzielane przez Samorządowe Przedszkole w Lipsku prowadzone przez Gminę Lipsk.

Przewodniczący  przedstawiony  projekt  uchwały  poddał  pod  głosowanie.
Przeprowadzono głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji.  Za
pozytywnym  zaopiniowaniem  głosowało  10  członków,  przeciw  głosowało  0  członków,
wstrzymało się od głosowania 0 członków.

W oparciu o wynik głosowania przewodniczący stwierdził,  że  komisje  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez
Samorządowe Przedszkole w Lipsku prowadzone przez Gminę Lipsk.

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Pan Jan Orpik przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat
za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Wyjaśnił, że poprzednia uchwała dotyczyła stawek dla wszystkich nieruchomości, a 
obecna dotyczy tylko przedsiębiorców. Dla mieszkańców gminy stawki ustalone są odrębną 
uchwałą.

Przewodniczący  przedstawiony  projekt  uchwały  poddał  pod  głosowanie.
Przeprowadzono głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji.  Za
pozytywnym  zaopiniowaniem  głosowało  10  członków,  przeciw  głosowało  0  członków,
wstrzymało się od głosowania 0 członków.

W oparciu o wynik głosowania przewodniczący stwierdził, że komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 3.
W tym punkcie zgłoszono i omówiono następujące sprawy:

1. Pani Burmistrz przedstawiła następujące sprawy:
- poinformowała, że Pan Pawłowski wpłacił zaległy czynsz za dzierżawę żwirowni,
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- wyjaśniła, że na etapie tworzenia projektu budżetu na 2014 rok, powiat nie zwracał 
się z wnioskiem o zaplanowanie środków w budżecie gminy  na remont ul. Miejskiej,
- zaproponowała zaprosić na sesję Dyrektora PZD i Dyrektora Podlaskiego ZD w celu 
wyjaśnienia sprawy dotyczącej ograniczenia tonażu na drogach na terenie gminy 
Lipsk.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządzono w czterech egzemplarzach, po jednym do akt każdej komisji.

Protokółowała Przewodniczący posiedzenia

Irena Baranowska      Wojciech Protasiewicz
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